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Функционер СПС-а и оснивач Геј стрејт алијансе Борис Милићевић изјавио је у
разговору за Прес да ће учествовати на Паради поноса, али да се плаши за безбедност
учесника те шетње заказане за 2. октобар у Београду.

  

Милићевић не зна да ли ће му се у шетњи придружити неко од министара из СПС-а,
наводећи да је то одлука сваког од њих појединачно.

  

Страхујете ли од насиља на београдским улицама?

  

- Када погледамо све шта се десило прошле године, све оне сцене насиља и сукоба са
припадницима полиције, чији су животи били угрожени, онда наравно да се јавља страх.

  

У међувремену сте постали члан Главног одбора СПС-а. Шта сада као политичар
мислите о геј паради?

  

- Социјалистичка партија Србије као левичарска странка подржава људска права свих
мањина без изузетака. То је наш принципијелан став који смо и потврдили у пракси
прошле године када је одржана Парада поноса. Додао бих да је најбитније да ова
манифестација не постане сама себи циљ, што се ових дана у великој мери дешава, већ
да послужи као једно од бројних средстава којим се побољшава положај ЛГБТ заједнице
у Србији.

  

Полицијски синдикат и организација „Двери" упутили су заједнички позив ЛГБТ
организацијама да одустану од параде. Како коментаришете такав потез?

  

- Само заједничко саопштење Полицијског синдиката и „Двери" је скандалозан, без
обзира на тему и без обзира на идеологију „Двери". Апсолутно политичке партије, а
„Двери" се тако представљају, немају никакво право да улазе у директне односе са
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полицијом. Овакво понашање синдиката и „Двери" крши Устав, а вероватно и законе који
регулишу рад полиције.

  

Постоји ли могућност да из безбедносних разлога Парада ипак буде отказана?

  

- МУП ће урадити безбедносну процену која ће обухватити све релевантне факторе
ризика и донети одговарајућу одлуку. Морам да признам да ме посебно брине што се
Парада одржава у врло деликатном тренутку за Србију. Нестабилно стање на северу
Косова, које има реперкусије на читаво друштво, сигурно је један од тих фактора.

  

Палма је у интервјуу Пресу открио да је ваш партијски лидер Ивица Дачић приватно
против геј параде.

  

- Мислим да уопште није битно шта ко мисли приватно о било ком питању. Битно је шта
ко говори у политичком простору. Председник СПС-а и министар полиције Ивица Дачић
није имао никакву хомофобичну изјаву, нити је на било који начин дискриминисао ЛГБТ
заједницу.

  

Јавност је подељена у вези са одржавањем Параде. Да ли је Србија зрела за њено
одржавање?

  

- Побољшање стања људских права мањина свуда у свету је био еволутивни процес. Око
Параде не треба правити фаму. Свако ко то ради је или злонамеран или не показује
свест о неизбежним променама у нашем друштву које се дешавају у процесу
демократизације Србије.

  

Дотичу ли вас наступи вашег коалиционог партнера и лидера ЈС Драгана
Марковића Палме, који параду карактерише као параду срама?

  

- Поштујем право сваког да има сопствено мишљење, све док оно није кривично дело. Јер
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када бисмо сви мислили исто, онда ту не би било много размишљања. Наравно, свако и
одговара за ставове које износи у јавност.

  

Јесте ли покушали да га разуверите?

  

- Неколико пута смо разговарали о геј правима и наши ставови се нису приближили.

  

(Прес)
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